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Beste raadsleden van Heemskerk,

Over twee dagen neemt u een besluit over de veelbesproken Knip. Ongetwijfeld
weten de meesten van u al waar uw voorkeur ligt. Toch wil ik graag uw aandacht
vragen, vooral als u tegen de Knip bent of het nog niet zeker weet.

Verkeersveiligheid zou voorop moeten staan. De gemeente moet zorgen dat kinderen
veilig naar school kunnen, dat fietsers veilig kunnen oversteken. U bent
gewaarschuwd in het raadsvoorstel dat u onlangs heeft besproken; voor langzaam
verkeer wordt de oversteekbaarheid en de algehele bruikbaarheid van de weg
onvoldoende. In andere woorden; het is niet veilig voor voetgangers en fietsers. Nota
bene vlakbij een basisschool!

Het is afschuwelijk als een kind wordt aangereden door een gemotoriseerd voertuig,
en helemaal als het kind overlijdt aan de gevolgen hiervan. Dit geldt voor alle partijen:
familie en vrienden van zowel het slachtoffer als de bestuurder, de hulpverleners en
de mensen die in de buurt wonen. Ik kan het weten. Ik ben de moeder van 

, het 14-jarige meisje dat aan het begin van dit jaar is overleden na een
aanrijding op de Plesmanweg.

Beste raadsleden, het allerbelangrijkst is dat onze dierbaren ’s avonds thuiskomen.
Dat je partner bij het avondeten vertelt hoe de dag is geweest, dat je je kind een
welterusten-kus kunt geven. Dit zou zwaarder moeten wegen dan alle redenen om de
Knip te verwijderen.

Ik wil u daarom vragen, uit de grond van mijn gebroken moederhart, om voor het
behoud van de Knip te stemmen. Zodat u het risico dat een ander gezin hetzelfde
moet meemaken niet vergroot. Stelt u zich eens voor dat er iets gebeurd, kunt u
daarmee leven?

Hartelijke groet,

 Ik schrijf deze
mail op persoonlijke titel.




